
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 01.04.2024 

Deltagere:  Alle 

 

Dagsorden . 

1. Valg af ordstyrer 

Lise-Lotte 

2. Valg af referent 

Jacob  

3. Godkendelse af dagsorden 

Behandling af generalforsamlingen tilføjes som nyt punkt 5. 

4. Konstituering af bestyrelsen 

Fortsætter uændret 

5. Behandling af generalforsamlingen 

Den vedtagne vedtægtsændring skal sendes ud til alle medlemmer. Der 

vedlægges en frankeret svarkuvert til returnering af stemmesedler. 

Optællingen kan foregå under udstillingen i Flakkebjerg. Inden udsendelse 

tjekkes med DKK’s lovudvalg, så det gøres rigtigt. Ligeledes høres til, hvem der 

er stemmeberettigede. 

Lise-Lotte sender forslag – rundsendes til bestyrelsen – herefter til DKK. 

Jacob samler delene til udsendelsen, og sørger for at sende ud, når materialet 

er klar. 

Dirigent, Referent og Formand har godkendt referatet fra 

generalforsamlingen. Dette udsendes til blad og hjemmeside. 

6. Godkendelse af sidste referat   

Godkendt. 

 



7. Opfølgning af pligter/opgaver (Ulla,Betina,Susanne, Jacob,Lise-Lotte)  

- Der skal bestilles nye nåle i bronze og sølv. Ulla kontakter Grethe vedr. 

leverandør. Der forskes videre i leverandører. Grethe henviser til Birgit. 

Betina sender besked til de to der ikke har fået udleveret deres diplom og 

nåle. 

- Opdatering og rettelser af hjemmesiden. Lise-Lotte laver udkast. 

- Der er ikke brug for en ny egentlig hvalpepjece. Den kan printes fra 

hjemmesiden. Folderen til nye hvalpekøbere skal ikke forveksles med en 

hvalpepjece. 

- Nyt medlemsarrangement med Kyno kan afholdes i Flakkebjerg d. 25. maj 

fra kl. 15.30. Ulla har kontakten. Sendes ud sammen med invitationer til 

Flakkebjerg-udstillingen. Foreningen sørger for kaffe/kage el. lign. 

- Maillisten skal rettes til. Betina opdaterer listen og giver videre til Jacob. 

- Først kommende klubblad kan sendes ud på mail nogle dage efter 

udsendelse af Bernharden. I mailen kan man svare på, om man ønsker at 

framelde sig den fysiske udgave. Jacob sender ud.     

8. Økonomi ved kassereren 

Der er lidt udeståender omkring udlæg vedr. generalforsamlingen. Dirigenten 

er betalt. Der er stadig overskud.  

Overførsler fra Ulla sker blandt andet ved at anmodninger 

dobbeltkontrolleres af kassereren – sandsynligvis via sms. 

9. Avl og sundhedsudvalget   

Udvalget vil prøve at dykke ned i temaet om spondylose. Udvalget opfordres 

til at kontakte DKK – specifikt boxerklubben, der er førende indenfor emnet 

gennem mange år. Til en start på et informativt niveau. 

10. Udstillingsudvalget  

Der er styr på Vejle-udstillingen. Man opfordres til at møde tidligt. Gerne 

allerede fra kl. 8. Lise-Lotte kommer med foderet. Betina er der i god tid med 

udstillingsmaterialerne.  

Der er sendt information ud om tilbagekald af pokaler fra Mørkøv. Betina har 

efterhånden et overblik. Overskydende pokaler står hos Jacob. Betina og 

Jacob får det endelige overblik. Der er ønske om aspirant på andendagen i 

Flakkebjerg.   

Tornby (31. august – 1. september) – vi har campingpladsen. Maria tager 

sidste eksamen i Vejle som SB-dommer. Måske hun kan være dommer. 



Juleudstilling på Sjælland (23. november). Der skal gøres nogle tanker om hvor 

og dommerpåsætning. Forslag om Holmegaard.  

Forslaget om udstilling på Bornholm. Det fremsendte budget er ikke 

fyldestgørende, og dommer/sekretær-posten er underbudgetteret. Minimum 

10 hunde ellers aflyses. Bestyrelsen er ikke generelt betrygget ved budgettet. 

Der skal være klare rammer for afholdelsen. Et minimum antal hunde, en 

økonomisk ramme, afklaring af kompetencer skal vedtages. Det var en 

længere snak med for og imod. Bestyrelsen har en forventning om at 

budgettet overholdes. Der skal være kompetence på udstillingsreglerne til 

stede. Jacob er med inde over udpegning af dommer. Jacob meddeler 

aktivitetsudvalget, at der kan arrangeres udstilling på Bornholm som en 

engangsforetagelse.  

11. Aktivitetsudvalget 

Forslag om et visuelt banner der kan bruges, når vi tager ud på store 

hestedag, Roskilde, Slagelse. Det er en flot stand, vi normalt stiller med. 

Bestyrelsen ønsker en foreløbig pris samt billede til godkendelse. Betina 

svarer på henvendelsen.  

12. Klubbens medier  

Susanne og Jacob skal huske at sende et billede til hjemmesiden.  Jacob 

skriver lederen til Bernharden (deadline 25. april).  

Jacob undersøger hvor langt Jespers input er til artikel i Hunden.  

13. Næste møde  

6. maj kl. 19.  

14. Eventuelt  

Intet 

    

 

 

 

 

 


